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Jabbeke                      27 maart ’19 
 
 

Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 
Aan de bevoegd schepen Ruimtelijke Ordening Dhr. Frank Casteleyn 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 
 
Betreft: - cijfers - bouwaanvragen 

 
Geachte, 

 
Ik mocht naar aanleiding van mijn vraag de cijfers ontvangen (uw referte 
U/SEC/2019/469643) van onder andere de ingediende bouwaanvragen en de 

beslissingen die werden genomen en dit voor de jaren 2015 tot en met 2018. 
 

Na een analyse van de verkregen cijfers heb ik met verwondering vastgesteld dat deze 
cijfers niet waarachtig zijn. 

 
Van de 256 ingediende aanvragen in 2015 zijn er 224 beslist waardoor er nog 32 
moeten beslist worden samen met deze die overbleven van 2014. 

 
Van de 206 ingediende aanvragen in 2016 en de 32 die nog moeten beslist worden van 

2015, zijn er 190 beslist. Bijgevolg gaan er 48 dossiers over naar 2017. 
 
Van de 304 ingediende aanvragen in 2017 en de 48 overgedragen dossiers, zijn er 205 

beslist. Bijgevolg gaan er 147 dossiers over naar 2018. 
 

Van de 256 ingediende aanvragen in 2018 en de 147 overgedragen dossiers, zijn er 
166 beslist. Bijgevolg moeten er nog 237 dossiers beslist worden in 2019 naast de 
nieuw ingediende aanvragen. 

 
Hierbij volgende vraag: 

 
• Hoe komt het dat er nog zoveel aanvragen in behandeling zijn wetende dat de 

aanvragen binnen een relatieve korte termijn moeten beslist worden? 

     
 

Met vriendelijke groet, 
 
Reinhart Madoc  

Gemeenteraadslid 


